



Ref.:

المرجع:

Date :

التاريخ:

30/04/2020

<p><b>Decision No. ( ) Year 2020</b> Regarding the reopening of restaurants under the supervision of the Fujairah Municipality</p>	<p>قرار رقم ( ١٥ ) لسنة 2020 بشأن إعادة فتح المطاعم الخاضعة لإشراف بلدية الفجيرة</p>
<ul style="list-style-type: none"><li>• After reviewing Law No. 1 of 1969 regarding the establishment of the Fujairah Municipality,</li><li>• And the Local License Law No. 1 of 1992 in the Emirate of Fujairah,</li><li>• We issued the following decision:</li></ul>	<ul style="list-style-type: none"><li>• بعد الاطلاع على القانون رقم (1) لسنة 1969 بشأن تأسيس بلدية الفجيرة،</li><li>• وعلى قانون الرخص المحلي رقم (1) لسنة 1992 بإمارة الفجيرة،</li><li>• أصدرنا القرار التالي :</li></ul>
<p><b>Article (1)</b> Restaurants are opened under the following conditions:</p> <ul style="list-style-type: none"><li>▪ Reception The reception of the restaurant does not exceed 30% of its capacity.</li><li>▪ It is not allowed to be in the waiting area to reduce numbers.</li><li>▪ The distance between each table and the other must not be less than two meters.</li><li>▪ Focus on external applications rather than internal tables.</li><li>▪ Use single-use cups and utensils when serving food and beverages in establishments where there are no automatic dishwashers, which meet the required temperature requirements.</li><li>▪ Tables, chairs and menu must be cleaned and sterilized upon leaving the client.</li><li>▪ Use masks and gloves and change them regularly.</li><li>▪ Do not allow any employee or customer who has flu symptoms to</li></ul>	<p><b>مادة (1)</b> يتم فتح المطاعم وفق الاشتراطات التالية :</p> <ul style="list-style-type: none"><li>✓ لا يزيد الاستقبال للمطعم عن 30% من طاقتة الاستيعابية .</li><li>✓ عدم السماح بالتواجد في منطقة الانتظار لتقليل الاعداد .</li><li>✓ لا تقل المسافة بين كل طاولة واخرى عن مترين .</li><li>✓ التركيز على الطلبات الخارجية اكثر من الطاولات الداخلية .</li><li>✓ استعمال الاكواب والادوات ذات الاستخدام الواحد عند تقديم الاغذية والمشروبات في المؤسسات التي لا يوجد بها غسالات الاواني الآلية، والمستوفية لشروط درجه الحرارة المطلوبة .</li><li>✓ يجب تنظيف وتعقيم الطاولات والكراسي وقائمه الطعام مباشرة بعد مغادرة الزبون .</li><li>✓ استخدام الكمادات والقفازات وتغييرها بانتظام .</li><li>✓ عدم السماح بدخول اى موظف او زبون تظهر عليه اعراض</li></ul>



Ref.:

المرجع:

Date :

التاريخ:

<p>enter.</p> <ul style="list-style-type: none"><li>▪ Sterilizers should be available at customer tables and at the entrances to the restaurant.</li><li>▪ Cancel the buffet permanently open.</li></ul> <p><b>Article 2</b></p> <p>The appropriate administrative penalties will be imposed on anyone who disobeys What is stated in this decision, including the appropriate financial penalties and close the offending facility.</p> <p><b>Article (3)</b></p> <p>This decision will be enforced as of May 2, 2020</p>	<p>الانفلونزا .</p> <p>✓ يجب توفير المعقمات على طاولات الزبائن وفي مداخل المطعم .</p> <p>✓ الغاء البوفية المفتوح نهائيا.</p> <p><b>مادة (2)</b></p> <p>سيتم توقيع الجزاءات الإدارية المناسبة على كل من يخالف ما جاء في هذا القرار بما في ذلك توقيع الغرامات المالية المناسبة وإغلاق المنشأة المخالفة.</p> <p><b>مادة (3)</b></p> <p>يعمل بهذا القرار اعتباراً من تاريخ 2/مايو/2020</p>
<p>Engineer / Mohamed Saif Al-Afkham Director General of Fujairah Municipality</p>	<p>المهندس / محمد سيف الأفخم مدير عام بلدية الفجيرة</p>

